

# Avantage successoral

Un avantage unique et rassurant,  
pour vous et vos proches.

L'*Avantage successoral* est une **protection supplémentaire incluse à votre contrat d'assurance**<sup>1</sup>. Cet avantage exclusif à Beneva vous permet de bénéficier, jusqu'à concurrence de 1000 \$ par contrat, du remboursement des honoraires et frais juridiques découlant des consultations ou démarches suivantes :

## Du vivant de l'assuré

- **Mandat d'inaptitude**

Les démarches juridiques visant l'homologation par le tribunal du mandat d'inaptitude donné par l'assuré en prévision de son inaptitude à prendre soin de lui-même ou à administrer ses biens.

- **Régime de protection du majeur**

Les démarches juridiques visant la nomination d'un conseiller au majeur, d'un tuteur ou d'un curateur à l'assuré.

## Au décès de l'assuré

- **Liquidation de la succession**

Les frais juridiques reliés au règlement et au partage des biens de la succession de l'assuré.

- **Vérification de testament**

Les démarches juridiques visant à faire vérifier par le tribunal le testament de l'assuré, lorsqu'il s'agit d'un testament olographe ou fait devant témoins.

**Nous vous invitons à informer vos proches** et à lire, avec eux, les détails de l'*Avantage successoral* inclus à votre contrat d'assurance dans le but d'en faire l'usage au moment opportun.

Conservez ce feuillet avec votre contrat d'assurance, il peut être un bel outil de référence en cas d'interrogation portant sur les détails de l'*Avantage successoral*<sup>2</sup>.

Pour plus d'information, consultez notre site Internet à **beneva.ca** ou communiquez avec votre conseiller en sécurité financière ou notre service à la clientèle.

# beneva

# Succession Advantage

A unique and reassuring advantage  
for you and your loved ones.

*Succession Advantage* is **additional coverage that is included as part of your insurance contract.**<sup>1</sup> This **exclusive benefit offered only by Beneva** lets you take advantage of up to \$1,000 per contract for the reimbursement of professional fees and legal expenses related to the following consultations and proceedings:

## During the insured's lifetime

- **Mandate of incapacity/power of attorney**<sup>2</sup>

Legal proceedings leading to an application for court approval of a mandate of incapacity (power of attorney)<sup>2</sup> for the insured in anticipation of the insured's incapacity to care for him or herself or administer his or her own property.

- **Protective supervision of a person of full age (adult guardianship)**

Legal proceedings leading to the appointment of an advisor, a tutor (guardian) or a curator for the insured.

## Upon the insured's death

- **Liquidation of the insured's succession (estate)**

Legal expenses related to the settlement and distribution of the property in the insured's succession.

- **Probate of the will**

Legal proceedings undertaken to probate the insured's will (holograph or in presence of witnesses) before a court of law.

**We encourage you to tell your loved ones** about *Succession Advantage* and read the wording of this section of your contract together so you can take advantage of it if you need to.

Please keep this leaflet with your insurance contract. It will come in handy if you have any questions about *Succession Advantage*.<sup>3</sup>

For more information, visit our website at **beneva.ca** or contact your financial security advisor or Beneva's Customer Service.

# beneva

Beneva designates La Capitale Civil Service Insurer Inc. as insurer.

1. Available in Quebec only.

2. Power of attorney must be provided in anticipation of possible incapacity.

3. Please refer to the contract for information about exclusions and limitations.

© 2022 Beneva. All rights reserved. <sup>TM</sup> The Beneva name and logo are registered trademarks used under licence.

